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Type møte: styremøte 3/24 Dato: mandag 6. mai 2024 

Navn Funksjon Telefon E-postadresse For- 

kort 

Del- 

tatt 

Bjørn Viken Styreleder 

 

923 52 491 bjornviken31@protonmail.com BV X 

Jan Bredeveien Nestleder 

 

970 94 240 jan@bredeveien.no JB X 

Oddbjørn Ressem Kasserer 

 

908 86 609 oddbjorn@ressems.com OB X 

May Kristin Flå Vognild Styremedlem 

Leder dameutvalget 
957 91 309 maykristin82@hotmail.com MKFV X 

Ivar Kvam Styremedlem 

Leder rifleutvalget 

970 79 779 ivarkvam@oppdal.com IK X 

Stig Kåre Dørum Styremedlem 

Leder hagleutvalget 

415 45 131 stigkaaredorum@gmail.com SKD X 

Are Endal Rognes Styremedlem 

Leder 

hundeutvalget 

452 75 512 are.er@hotmail.com AER  

Trond Kristian Karlsen Styremedlem 

Leder jaktutvalget 

901 24 639 Trond.Kr.Karlsen@gmail.com TKK X 

Håkon Os Bjerkås Styremedlem 

Leder fiskeutvalget 

415 60 085 Haakonob86@gamail.com HOB X 

Vidar Rise Styremedlem 

Leder hytteutvalget 

418 53 308 Vidar.rise@gmail.com VR X 

Tommy Sønsterud 

Myren 

Styremedlem 

Leder rekr.utvalget 

915 30 016 Tommy.sonsterud@hotmail.no TSM      

Arve Kulvik Leder valgkomiteen 970 14 708 arve@kulvik.no AK X 

      

 
 

 
 NESTE MØTE: mandag 3. juni kl 20:00   

 

Sak 

  

Til behandling 

 

Ansvar 
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Aksjoner fra styremøte 2/24, mandag 26. februar  

 

- Risikoanalyse for introjakt: 

Medlem i jaktutvalget, Paul Øvervåg har lagd et utkast som Bjørn har bearbeidet. 

Skal behandles i neste møte i jaktutvalget (10. juni) 

- Ansvarlig for klubbhuset: 

Kjell Dørum gjør en utmerket jobb. Har bl.a. beiset huset. 

- Skytekvelder for unge: 

Dameutvalget tar ansvaret for noen slike kvelder i sesongen 

Ivar setter opp liste slik at styremedlemmene kan melde seg på for å bidra på banen 

- Familiedag på Villreinsenteret 29. juni: I rute 

Beachflag til kr 1 880 og banner til kr 1 050 bestilles 

 

 

 

 

 

 

 

TKK 

 

 

MKFV 

IK 

AR,HOB,BV 

TKK 

 

 



 
 

2 

 

 

- Forslaget om obligatorisk øvingsskyting med hagle: 

Forslaget er innsendt til administrasjonen som forslag til landsmøtet i november og 

bekreftet mottatt.  

Vi ønsker at Sør-Trøndelag regionlag skal støtte opp. Vedtaket i styret og årsmøtet i 

OJFL oversendes Ivar som tar det til kretsen 

- Oppfølging fra møtet med Statskog: 

Ikke fått beskjed om hva slags reinskort vi får enda. 

Takseringskurs (utvidet ift tidligere år slik Statskog ba om): 

       Trond Kristian har sjekket gjennomføring med:  

        + Sør-Trøndelag regionråd – kostnad kr 1 500 pr deltaker  

        + Statskog – kostnad kr 500 pr deltaker. I tillegg gir de kr 5 000 i støtte for kurset.  

               Vedtak: 

                OJFL stiller et stort spørsmålstegn ved pristilbudet fra Sør-Trøndelag Regionråd og  

                velger å samarbeide med Statskog.  

               Dette synet videreformidles til NJFF og regionlaget 

               Oppdal Bygdeallmenning er invitert til å sende deltakere til kurset. 

               Også andre foreninger i NJFF kan delta (hvis ledig plass) 

- Årsmøte i Skytterhuset: 

Oddbjørn er valgt til formann i styret i Skytterhuset 

- Årsmøte i Sør-Trøndelag regionlag 

Bjørn, Ivar og Trond Kristian refererte fra møtet 

- Jaktlederkurs: 

Ikke avklart, jobbes videre med 

- Medlemsrabatt hos Intersport: 

Vidar og Bjørn har fått på plass en god avtale som er gjort kjent for medlemmene på 

Facebook og hjemmesiden, samt at plakater skal settes opp på skytebanene 

- Gule skilt til bruk på skytebanene: 

TKK har innhentet priser. For seks skilt vil prisen bli kr 1 730. Styret ba om det ble 

bestilt seks. 

- Skytekvelder for nybegynnere i skytterhuskjelleren: 

Mest aktuelt til vinteren 
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Bookingsystem for hundegård, båt, jaktterreng og klubbhus 

 

Vårt medlem, Bjørn Harald Vognild-Olsen, har gjennom sitt IT-selskap, Romis AS, utviklet et 

bookingsystem med nærmere hundre brukere, bl.a. flere foreninger i NJFF. Han har tilbudt OJFL 

gratis bruk av systemet. 

 

Vedtak 

OJFL ønsker å ta i bruk systemet fra Romis AS på normale kommersielle betingelser. Vi starter 

med båten på Vetle Orkelsjø, deretter jakt/trening i Grytdalen og ved årsskiftet hundeparken. 

Vi ønsker ikke å knytte Klubbhuset til systemet. 
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Kurs/foredrag – skal vi fortsette å arrangere? 

 

Kurset med Joar Søhoel 25. april ble svært vellykket med beistrede deltakere, 45 betalende. 

Underskudd ca kr 10 000.  

 

Vedtak 

Styret ønsker å fortsette med slike arrangement som medlemstilbud. Bør avholdes i klubbhuset og 

ha som mål å trekke i størrelsesorden 40 – 50 deltakere 
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Status/standard på teknisk utstyr i klubbhuset og på haglebanen 

 

Både i klubbhuset og på banene er teknisk utstyr gammelt og svikter ved flere anledninger. 
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Vedtak 

Arve (i samarbeid med Marius Eikrem i Hagleutvalget) lager et forslag til løsning på banen og 

sender til styremedlemmene på e-post for snarlig vedtak. 

Bjørn tar ansvaret for å finne løsning i klubbhuset 
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Arrangement for flyktninger/innvandrere 

 

Jan reiste spørsmålet om OJFL kunne tilby aktiviteter til innvandrere 

 

Vedtak 

OJFL vil tilby: 

- fiskearrangement på Gjevilvatnet i juli i regi av fiskeutvalget 

- tur med overnatting ett døgn og fiske på Elgsjøhytta  

her vil både hytte- og fiskeutvalget delta, samt Jan  

- fiskeskole der noen plasser vil bli reservert for innvandrerbarn. Ansv: fiskeutvalget 

- en eller flere arrangement i Carousel 

OJFL vil søke støtte fra Innvandrertjenesten i Oppdal 
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Hvordan profilere laget og våre aktiviteter i Opp? 

 

Laget har fått en del omtale i Opp den siste tiden. Vi ønsker å jobbe for fortsatt å få slik omtale. 

Jan tilbyr seg å skrive og sende til Opp. Kontakt Jan om dere har noe som bør skrives om. 
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Natursti for barn på historielagets utedag 1. juni 

 

OJFL er forespurt av historielaget om å bidra på deres utedag 1. juni med å sette opp en natursti 

 

Vedtak 

OJFL ønsker å bidra med natursti 1. juni 
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Innkjøp av jakker/capser med logo for bruk ved arrangement? 

 

Vedtak 

Fiskeutvalget kan kjøpe jakker med logo til sine medlemmer. Forslag legges ut på What’s app. 
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Eventuelt 

 

- Bjørn og Jan har bestemt seg for å rydde kontoret, gå gjennom arkiv og kaste 

unødvendige papirer o.l. Ivar meldte seg for å delta.  

- Hyggekveld for tillitsvalgte vil som i 2023 bli arrangert i Carousel og Alpenhaus.  

Dato: 6. desember 

- Ikke alle tillitsvalgte er registrert på våre hjemmesider og får derfor ikke tilsendt 

informasjonen som NJFF sender til organisasjonens tillitsvalgte. Årsaken er at det ikke 

finnes kategorier for å registrere dem på i NJFFs arkiv. Sekretær i OJFL har ved flere 

anledninger tatt opp dette med administrasjonen i NJFF og til sist foreslått at det 

opprettes en felles kategori kalt «utvalgsmedlem» som kan benyttes. NJFF ser positivt på 

forslaget. 

- Kan OJFL arrangere feltkontrollkurs i Oppdal? 

- OJFL har mottatt tilsagn om støtte på kr 18 920 for gjennomføring av åtte introkurs  

a kr 2 365 høsten 2024 

- OJFL-medlemmer som gjennomfører kurs kan få kr 3,50 pr km i kjøregodtgjøring 

- Hagleutvalget ønsker å lage en leirduesti. Innkjøp av utstyr i størrelsesorden kr 25 000 

Vedtak 
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Styret godkjenner leirduesti med kostnadsnivå kr 25 000 

- Bom inn til anlegget 

Forslag fra Stig Kåre om å sette opp bom. Styret støtter forslaget.  

Diskusjon om plasseringen. Vil bom skape problemer for hundeparken? Kan bommen 

være åpen på dagtid og stengt på natt? Bør bommen plasseres ved brua? Kan 

pistolklubben og skytterlagene bidra? 

Stig Kåre undersøker 

 

SKD 

 

 

 

 

 

SKD 

 

 

  

 

Bjørn Viken  Jan Bredeveien  Oddbjørn Ressem May Kristin Flå Vognild 

 

 

Ivar Kvam  Stig Kåre Dørum  Are Endal Rognes Trond Kristian Karlsen 

 

 

 

Håkon Os Bjerkås Vidar Rise  Tommy Sønsterud Myren 


